

Title (en)

Device for holding a cane in a substantially vertical inverted position

Title (de)

Positionshaltevorrichtung eines Stocks in umgekehrter, im Wesentlichen vertikaler Position

Title (fr)

Dispositif de maintien en position d'une canne en position inversée sensiblement verticale

Publication

EP 2612641 A1 20130710 (FR)

Application

EP 12199210 A 20121221

Priority

FR 1250160 A 20120106

Abstract (en)

The device (1) has a foot (4) to rest on the ground (9) for maintaining a cane (7). A tab (3) is articulated to a main body (2) and intended to be connected with the cane, where the device is movable between a rest position in which the tab and the main body are applied against one another, and a deployed position in which the main body forms a non-zero angle with the tab. The main body carries the foot of the holding device at its opposite end to the tab, where the main body is automatically recalled to the deployed position relative to the tab. An independent claim is also included for a cane.

Abstract (fr)

La présente invention concerne un dispositif de maintien (1) destiné à supporter une canne (7), le dispositif comportant un pied (4) apte à reposer sur le sol (9) pour le maintien de la canne (7), caractérisé en ce qu'il comprend un corps principal (2) et une patte (3) articulée audit corps (2) et destinée à être solidarisée avec la canne (7), ledit dispositif (1) étant déplaçable entre une position de repos dans laquelle la patte (3) et le corps principal (2) sont appliqués l'un contre l'autre et une position de déploiement dans laquelle le corps principal (2) forme un angle non nul avec ladite patte (3), ledit corps principal (2) portant le pied (4) du dispositif de maintien (1) à son extrémité opposée à ladite patte (3). Application pour le maintien en position d'un objet longiforme, notamment d'une canne en position inversée sensiblement verticale.

IPC 8 full level

A61H 3/02 (2006.01)

CPC (source: EP)

A61H 3/0244 (2013.01)

Citation (applicant)

FR 2956026 A1 20110812 - BLONDEL GEORGES [FR]

Citation (search report)

- [X] DE 10128382 A1 20021219 - GAUS DIETER [DE], et al
- [A] US 2008072943 A1 20080327 - FORSTER DEBORAH ANNE [GB]

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME

DOCDB simple family (publication)

EP 2612641 A1 20130710; FR 2985421 A1 20130712; FR 2985421 B1 20150213

DOCDB simple family (application)

EP 12199210 A 20121221; FR 1250160 A 20120106